
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 24. november 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 88
Kan ministeren bekræfte, at der kan være en besparelse for brugere og erhvervskunder, 
hvis man overgår fra acontobetaling til betaling for det reelle el-forbrug, idet acontobeta-
ling typisk er sat højt, og forbrugere eller erhvervsdrivende dermed i nogle tilfælde er nødt 
til at trække på eksempelvis kassekredit for at betale deres acontoregning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Victoria Velasquez 
(EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Victoria.Velasquez@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Horn Langhoff
formand
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